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Protokół Nr 10/2015 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 24 sierpnia 2015 r. 
 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a)  w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie, 

b) w sprawie zasad i trybu korzystania z cmentarzy komunalnych,  

c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„Remont  budynku mieszkalnego przy ul. Piłsudskiego 9A w Białogardzie”, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

e) w sprawie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

g)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard, 

h)  w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

i) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

 j)  w sprawie nadania imienia stadionowi miejskiemu w Białogardzie, 

k)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

   

   

Ad 1 
 Posiedzenie o godz. 14

30
 „otworzył i prowadził” Wiceprzewodniczący Komisji – 

Janusz Andrysiak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za- 4 (jednogłośnie).   

 

Ad 2 
  Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie nadania nazwy ulicy w Białogardzie, 

Przedstawiła: Beata Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – wobec braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

b) w sprawie zasad i trybu korzystania z cmentarzy komunalnych,  

Przedstawił: Krzysztof Bagiński, Burmistrz Białogardu 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk – pytał o punkty sprzedaży przy cmentarzach, czy ponoszą opłaty za dzierżawę 
do Urzędu Miasta? 

Burmistrz – odpowiedział, że punkty sprzedaży są wydzierżawiane w drodze przetargu a 

środki przekazują do spółki ZGKiM. 

J.Andrysiak – pytał na jaki okres jest zawierana umowa? 

Burmistrz – odpowiedział, że  na kilka lat. 

M.Siwek  – stwierdził, że w porównaniu do pierwszego regulaminu w obecnym 

umieszczono zapis dotyczący zakazu wprowadzania zwierząt. Radny pytał czy można 

zmienić zapis zakazu w stosunku do starszych osób, które są przywiązane do swojego 

zwierzęcia? 

Burmistrz – odpowiedział, że zorientuje się czy były jakieś uwagi odnośnie zwierząt. 
J.Andrysiak – pytał  czy bramy są zamykane na noc? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak.  

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie podjęcia przez Miasto Białogard realizacji przedsięwzięcia pod nazwą 
„Remont  budynku mieszkalnego przy ul. Piłsudskiego 9A w Białogardzie”, 

Przedstawił: Waldemar Marczyk, Naczelnik Wydz. Inwestycji i Zamówień Publicznych  

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał czy budynek stanowi własność Miasta? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. Tam został założony elektroniczny dozór - monitoring. 

J.Andrysiak – pytał czy został ogłoszony przetarg? 

Naczelnik – odpowiedział, że tak, w czwartek będzie otwarcie ofert. 

J.Andrysiak  – powiedział, że z zakresu robót wynika, iż w remontowanym budynku 

zostają fundamenty i część ścian. 

Naczelnik – wyjaśnił, że wszystko zostanie poddane renowacji, a bryłę, schody, okna, 

elewację zostawiamy bez zmian. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków, 

Przedstawiła: Agnieszka Miszczor, Naczelnik Wydz. Gospodarki Przestrzennej 
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Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – prosił, aby był zapis dotyczący składania wniosków o dotację z wyprzedzeniem. 

Burmistrz – powiedział, że wcześniej łatwiej jest zaplanować środki w budżecie, ale często 

dzieje się to w trakcie roku. Taka sytuacja była z kościołem. Uchwała będzie realizowana 

także w razie pojawienia się awaryjnych sytuacji.  

 Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

e) w sprawie stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał  ile osób segreguje odpady komunalne? 

Naczelnik – wyjaśniła, iż zmiana uchwały dotyczy różnicy pomiędzy mieszkańcami 

segregującymi odpady oraz mieszkańcami bez kompostownika  tj. 1795 osób. Na 18 tys. 

413 mieszkańców przypada 2 191 nieruchomości segregujących odpady a bez 

kompostownika opłaty ponosi 16 tys. 618 mieszkańców. Licząc odwrotnie, gdyby 

obniżyć o 0,5 zł stawkę dla mieszkańców bez kompostownika to Miasto miałoby 8 tys. 

309 zł straty miesięcznie. Koszty opłat zwiększają się z uwagi na zmniejszającą się ilość 
mieszkańców. 

Burmistrz – odpowiedział, że nie zgadza się, bo nie ma systemu na policzenie 

mieszkańców. Nie można oprzeć się na ewidencji ludności, bo w Białogardzie mieszka 

dużo osób bez meldunku. 

Naczelnik – stwierdziła, że 19 tys. 697 osób płaci za gospodarkę odpadami, a różnica w 

mieszkańcach wynosi 363 osoby.  

K.Skoczyk – pytał  w stosunku do ilu mieszkańców wszczęto postępowanie ? 

Naczelnik – odpowiedziała, że takie postępowania są prowadzone na bieżąco. 

P.Szyszlak – nadmienił, że 18 tys. mieszkańców segreguje a 1600 nie segreguje. 

Naczelnik – wyjaśniła, że co sesję przygotowuje informację odnośnie gospodarki 

odpadami. Obecnie liczba złożonych deklaracji z nieruchomości niezamieszkałych 

wynosi 434, a z zamieszkałych - 2 463. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

f) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – wobec braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
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g)  w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska uzupełniając 

dodatkowo o zmiany. Opinia Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego była 

pozytywna z uwagą odnośnie zwiększenia częstotliwości odbioru  makulatury. Jako 

autopoprawki Burmistrza Naczelnik proponowała, aby z budynków wielolokalowych 

odbieranie odpadów selektywnych (papier i tektura) odbywało się raz na dwa tygodnie i 

pozostawić zapis dotyczący zabudowy jednorodzinnej -  raz na trzy miesiące. Ponadto 

proponowała zmieniony zapis w pkt 15 na str. 9 dotyczący choinek świątecznych, że będą 

odbierane przez punkt selektywnej zbiórki śmieci do 15 lutego następnego roku. 

Natomiast w § 7 pkt 8 przedsiębiorca Ład-San twierdzi, że mieszkańcy nadużywają zapisu 

dotyczącego dodatkowego odbioru, dlatego będzie propozycja zniesienia tego. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – stwierdził, że boi się, iż firma Ład-San nie będzie reagowała i odpady będą 
leżały. Radny proponował, aby zmienić częstotliwość na zgłoszenie. Natomiast odpady 

selektywne, aby były odbierane w  pierwszą i trzecią środę miesiąca. 

Burmistrz – wyjaśnił, że mieszkańcy mają nieodpowiednie pojemniki, często za małe i takich 

roszczeniowców jest sporo.  Wywożenie co dwa tygodnie to zmiana ustawowa. 

K.Skoczyk – proponował, aby na terenach, gdzie są stałe dzikie wysypiska zakładać kamerę. 
Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

h)  w sprawie  terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał jaki ryczałt płacą ogrody działkowe? 

Naczelnik – odpowiedziała, że najwięcej zapłaci ROD Garbarnia - 1,36 zł za odpady 

segregowane i 2,13 zł za niesegregowane. Najmniejsza opłata wynosi 0,23 zł za 

niesegregowane  i 0,15 zł za segregowane. Roczna opłata za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi w tych ogrodach działkowych, gdy nie będą segregować wyniesie 91,6 zł 

albo 58 zł, gdy będzie segregacja.  

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

i) w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 

składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

Przedstawiła: Mariola Barcicka, Naczelnik Wydz. Ochrony Środowiska 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – wobec braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
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Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

 j)  w sprawie nadania imienia stadionowi miejskiemu w Białogardzie, 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – wobec braku dyskusji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

k)  o zmianie uchwały budżetowej na rok 2015, 

Przedstawiła: Dorota Dankowska, Zastępca Skarbnika 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

K.Skoczyk  – pytał o kwotę 24 tys. zł jako wpłatę na Fundusz Wsparcia Policji, czy to 

oprócz tego co przekazaliśmy? 

Burmistrz  – odpowiedział, że to na dodatkowe służby do końca października 2015 r. 

J.Andrysiak  – pytał na  jaki  cel  będzie przeznaczone dofinansowanie prac remontowych 

i konserwatorskich obiektów zabytkowych? 

Burmistrz  – odpowiedział, że na kościół, a dokładniej na prezbiterium. 

M.Siwek – pytał dlaczego nastąpiło zmniejszenie wydatków inwestycyjnych na 

termomodernizację kotłowni Szkoły Podstawowej Nr 3? 

Burmistrz – odpowiedział, że po przetargu wyszedł mniejszy kosztorys, bo było 

zapewnienie dodatkowych środków z funduszy norweskich. 

M.Siwek  – pytał o zwiększenie wydatków inwestycyjnych o kwotę 80 tys. zł  na 

modernizację budynku przy ul. Przejazdowej? 

Burmistrz – wyjaśnił, że  wyszły dodatkowe roboty tzw. uzupełniające. Burmistrz dodał, że 

przy modernizacji starych budynków to  nie jest kwestowane. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 

 

l) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 

Przedstawiła: Dorota Dankowska, Zastępca Skarbnika Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Andrysiak – pytał co będzie zrealizowane przy ul. Słonecznej?  

Burmistrz – odpowiedział, że z inicjatywy Naczelnika Wydz. OŚ zapisano zadanie pn. 

urządzenie ścieżki przyrodniczej w obszarze Natura 2000, ale odłożono realizację na 

kolejny rok. Natomiast w to miejsce zostaną ustawione ławki w Parku Orła Białego. 

Wiceprzewodniczący Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddał pod głosowanie w/w 

projekt uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała p o z y t y w n i e w/w projekt uchwały, głosując: 

za- 4(jednogłośnie). 
 

Ad 3 
W sprawach różnych głos zabrali: 
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P.Szyszlak – poruszył sprawę wypuszczania psów bez smyczy i kagańca.  

Burmistrz – poinformował, że próbują zdyscyplinować mieszkańców w zakresie 

wyprowadzania psów.  

P.Szyszlak – stwierdził, że Pan wyłapujący pieski nie pracuje w niedziele.  

Burmistrz  – odpowiedział, że zwróci uwagę na reagowanie zwłaszcza dotyczące agresywnych 

psów. 

M.Siwek  - proponował, aby odnowić tablicę znajdującą się  przy fundamentach na Placu 

Wolności. 

Burmistrz – powiedział, że sprawa zostanie zgłoszona. 

K.Skoczyk  – pytał czy szalety miejskie są czynne? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. Ponadto Burmistrz proponował rozwiązanie dotyczące 

zamontowania automatycznych szalet w kilku miejscach miasta. 

 

Na tym zakończono w/w punkt. 

 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
20

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 Wiceprzewodniczący Komisji 

 

           Janusz  Andrysiak 


